
   

Beknopt verslag SD 20 december 2022   

    

Aanwezig voor ACV: Kurt Coveliers, Mickel Aguirre    

1: bespreking vorig verslag SD   

● Opvolging payroll:  

▪ Betaling rond eindejaarsuitkering/ PFP loopt allemaal volgens plan. Bepaalde banken zouden mogelijk nog met een 
=jdsverschil kunnen werken ( Fintro Bv ). Er is door de afgevaardigden en direc=e  meegegeven dat vanuit securex 
heel strikte data worden gehanteerd betreffende alle betalingen waardoor er  weinig marge.  

▪ Eerdere issues die zijn aangehaald zouden allemaal opgelost moeten zijn ( correcte woon-werkverkeer 
vergoeding,…..) 

● Er zijn =jdelijke en vaste contracten besproken. SWT dossiers zijn meegegeven.  Er is gevraagd voor SWT / pensioen een 
einddatum laatste werkdag mee te geven.  

● Rond shiN mekaniekers\techniekers: alle contracten / addenda zijn getekend en gaan in vanaf januari 2023. Via intake 
gesprekken wordt het opleidingstraject meegegeven. 

● IVM gela=nestof te wijten aan de greasers meldt de direc=e dat de pluggen besteld zijn. 

● Rond AFl zijn de komende upgrades meegegeven. 

● Rond het communica=emoment door SV ( eerste Late shiN van elke cyclus ) is er niet direct een beter alterna=ef en blijN 
alles zoals het momenteel is. Dit wordt verder nog beter gekaderd binnen een algemene shiNovergave. 

● Omtrent het plaatsen van “blazer borstels” bij moeilijke kleurovergang: er is nog de nodige discussie over de ploegen 
heen. Er wordt gevraagd hier nu een duidelijke lijn in te trekken.( plaats borstels, wie en wanneer steken ). 

● Rond het punt van DKV: het proces document is gefinaliseerd en beschikbaar.  

● Klachten over temperatuur in de zomer: er worden diverse AC vervangen en wordt verder opgevolgd.  

● Problemen rond cardex zijn opgelost.  

● Medewerker ISS heeN een jas gekregen. 

● Betreffende de afzuiginstalla=e laslokaal: lopende, er wordt een voorlopige oplossing geïnstalleerd.  

● Betreffende interne vacatures wordt er zeker benadrukt dat hierbij de nodige feedback wordt gegeven aan eventuele 
kandidaten en dat alle info bij de juiste persoon terecht komt.  

● Werkgroepen rond HCM 48 zullen worden ingepland. 

● De logica rond AGV en programma=es wordt geherevalueerd om te op=maliseren.( Bv lege standen die niet werken ). 

● Problema=ek rond ibox wordt in een groter project gegoten vanaf januari. Er is troubleshoo=ng opgesteld bij eventuele 
stroompanne voor HCM/ Borsor/….. iboxen worden op een centrale UPS gezet waardoor er minder kans is op 
problemen bij stroompanne. 



● Rond de vraag voor meer =jdskrediet/ ouderschapsverlof toe te staan op zaterdag met de late wordt er momenteel niks 
geregeld, alles blijN bij het oude.  

● Rond Pressfit: materialen worden aangevuld door dozenman; werking wijze wordt nog verder geëvalueerd met nog een 
aantal aanpassingen aan het lokaal.  

2: nieuwe punten   

• Vraag naar lijst kandidaten dagdienst die interesse hebben voor omschakeling naar ploegen. 

• Vraag naar toekoms=ge mogelijke CAO besprekingen en de visie van de direc=e hierop.  

• Vraag rond verantwoording klein verlet/ correcte staving hiervan.  

• Vraag rond de berekening huidige PFP/ COA90 

• Vraag rond aanpassen uurloon inkomstenverzekering ( nieuwe berekening voor 2023/ bepalen plafond )  

• Vraag rond GV voor poulemedewerkers ( niet iedereen is al in een GV systeem ingeschakeld ) 

• Vraag rond wie nu momenteel overkoepelend verantwoordelijk is voor coaches ( Anais Maes ) en evalua=e van 
coaches. 

• Vraag rond extra vooragetaling belas=ngen op het loon, niet onmiddellijk terug te vinden op de loonbrief. ( is 
intussen beves=gd correct te gebeuren ). 

• Opmerking rond de vending machines die niet met badge werken momenteel.  

• Een aantal persoonlijke dossiers zijn besproken.  

• Opmerking rond de juiste procedure bij overgang interim naar =jdelijk contract, en de hiaten hierrond. Dit geeN 
problemen voor zowel betrokkene als vakbond als werkgever. 

• Opmerking rond overuren uitzendkrachten en de correcte uitbetaling hiervan. Graag de juiste modaliteiten en 
afspraken hierrond opvragen. 

• Vanaf januari komen 2 drukkers naar produc=e ( lage WIP )en blijven interims thuis ( op oproepbasis bij veel 
zieken ). 

• Bespreking  regeling nieuwjaarstop/ heropstarten. 

EINDE van deze SD   
    
De volgende SD vindt plaats op dinsdag 17 januari 2023 

Gelieve jullie vragen/opmerkingen/bemerkingen die besproken kunnen/zullen worden tijdens de zitting van de 
volgende SD mee te geven of te bezorgen aan een ACV afgevaardigde.   

Mailen van je vragen kan/mag ook! Richt je vragen 

aan:   sabri.baeckelandt@gmail.com  

kurt.coveliers@telenet.be   

mickel.aquirre@telenet.be    

coveliers.axel@hotmail.com 
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